
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 30. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 969
Er der lavet en tilstrækkeligt grundig undersøgelse af, om familien Galaus
menneskerettigheder vil blive respekteret og opfyldt i Rumænien? Hvad er er-
faringerne med den hidtidige praksis med håndtering af kvoteflygtninge i Ru-
mænien?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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